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Vragen van de leden Fritsma,
Agema en Brinkman (allen PVV)
aan de ministers voor Wonen, Wijken
en Integratie, van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over een
gewelddadige Marokkaanse familie
die een ziekenhuis ontregelt.
(Ingezonden 14 januari 2010)

1
Hoe beoordeelt u het dat een
gewelddadige Marokkaanse familie
zich in een ziekenhuis schuldig heeft
gemaakt aan geweld, intimidatie en
bedreiging?1

2
Deelt u de mening dat dit
onacceptabel is en dat het niet mag
gebeuren dat werkzaamheden in een
ziekenhuis worden ontregeld? Zo nee,
waarom niet?

3
Deelt u de mening dat het schandalig
is dat de politie wel ter plaatse was,
maar niet optrad? Betekent integratie
soms dat Marokkaanse
agressievelingen ongestoord hun
gang kunnen gaan om ze maar niet
voor het hoofd te stoten?

4
Hoe is het mogelijk dat de politie
vindt dat er geen strafbare feiten zijn
geconstateerd?

5
Hebben de betrokken personen ander
wangedrag op hun kerfstok en zo ja,
wat is de aard daarvan?

6
Hoe zorgt u er voor dat een situatie
als deze in de toekomst wordt
voorkomen en dat
ziekenhuispersoneel rustig haar
belangrijke werk kan doen?

1 De Telegraaf, 13 januari 2010: «Marokkaanse
familie dwingt reanimatie af».

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie), de namens de ministers
voor Wonen, Wijken en Integratie en
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport. (ontvangen 9 maart 2010) Zie
ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2009–2010, nr. 1425

1
Mij ontbreekt een goed beeld om het
oordeel dat u vraagt te kunnen geven.
Immers vanuit het ziekenhuis zijn
hierover geen mededelingen gedaan.
Het ziekenhuis heeft uitsluitend
aangegeven dat het ziekenhuis na
gezamenlijk intern overleg besloten
heeft geen aangifte te doen.
Daarnaast hebben de politieagenten,
die vrijwel de gehele tijd aanwezig
zijn geweest, de door u opgesomde
strafbare feiten niet geconstateerd.

2
Ik ben van mening dat geweld,
intimidatie en bedreiging in de
richting van medisch personeel
onacceptabel is en de
werkzaamheden van een ziekenhuis

niet mogen ontregelen. Echter, zoals
onder de beantwoording op vraag 1
blijkt, zijn voornoemde strafbare
feiten niet door de politie
geconstateerd en is geen aangifte
gedaan.

3 en 4
Er was voor de politieagenten geen
aanleiding om in te grijpen, omdat
door hen geen strafbare feiten zijn
geconstateerd.

5
Hierover worden geen mededelingen
gedaan vanwege de privacy van
betrokken personen.

6
Het ziekenhuis heeft een eigen
agressieprotocol. Waar nodig zal
vanuit het programma Veilige
Publieke Taak van het Ministerie van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties aan het ziekenhuis
in dit kader bijstand worden verleend.
In dit protocol zijn ondermeer
afspraken met de politie en het
Openbaar Ministerie opgenomen.
Het is primair aan de werkgevers in
de zorg om in overleg met
werknemers waar nodig tot
verbeteringen op het gebied van
agressie en geweld te komen,
bijvoorbeeld op het gebied van
training, voorlichting en nazorg. Zie
ook mijn antwoord op vraag 2 van
het Kamerlid Agema over het inzetten
van beveiligers en politie ter
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bescherming van medewerkers in de
zorg, dat ik op 3 september 2007 naar
uw Kamer heb verzonden.
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